

Band-Bio REVIVÄL – We Rock no Matter What!

REVIVÄL ist eine Bündner Rockband bestehend aus dem Lead-Sänger Jay, dem Schlagzeuger Luca, dem Gitarristen Paulo und dem Bassisten Arnaud. Zusammen stehen sie für Rock n' Roll. Sie leben und spielen den 80s Classic Rock Style und lassen diese Musik in ihren Songs wieder aufleben!

Jason macht seit über 10 Jahren Musik und findet sich mit seiner einzigartigen Stimme in verschiedenen Musik-Genres wieder. Sei dies bei Home Sweet Home von Mötley Crüe, Purple Rain von Prince oder bei Rooster von Alice in Chains.

Luca stellt mit seiner geballten Energie an den Drums sicher, dass der Rhythmus für die Band stimmt und die Zuschauer sich nicht mehr zurückhalten können mit der Band zu Rocken.

Paulo ist der Ruhepool der Band. Mit seiner Kreativität und seinem portugiesischen Charme ist er perfekt an der Lead-Gitarre, um damit die Seele der Songs zu transportieren.

Arnaud ist ein hochbegabter Musiker und beeinflusst zusammen mit Jay das Songwriting der Band stark.

Bei Auftritten am Quellrock, bei bandXost oder in der Lintharena konnte die Band ein grosses Publikum mitreisen und die Songs ihres neuen Albums «Misfits» performen. Das Album wird bis Ende 2024 über verschiedene Single-Auskopplungen released.

REVIVÄL Rocks – No Matter What! <https://www.revivael.com>

REVIVÄL is a rock band from Graubünden (Switzerland) consisting of lead singer Jay, drummer Luca, guitarist Paulo and bassist Arnaud. Together they stand for rock n' roll. They live and play the 80s classic rock style and revive this music in their songs!

Jason has been making music for over 10 years and his unique voice can be found in various music genres. Be it Home Sweet Home by Mötley Crüe, Purple Rain by Prince or Rooster by Alice in Chains.

With his concentrated energy on the drums, Luca ensures that the rhythm is right for the band and that the audience can no longer hold back from rocking with the band.

Paulo is the calming influence of the band. With his creativity and Portuguese charm, he is perfect on lead guitar to convey the soul of the songs.

Arnaud is a highly talented musician and, together with Jay, has a strong influence on the band's songwriting.

At performances at Quellrock, bandXost and the Lintharena, the band were able to captivate a large audience and perform the songs from their new album "Misfits". The album will be released via various singles by the end of 2024.

REVIVÄL Rocks - No Matter What! <https://www.revivael.com>